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          Robbins & Associates International

          Different By Design

          Since its formation in 1991, Robbins & Associates has been providing professional service with personal involvement in every phase of design. From initial feasibility studies and site assessment, through design plans, to the observation of construction of your golf course and/or community, Robbins & Associates works to satisfy each client’s individual objectives and setting in a creative fashion. This includes golf courses and master plans in 24 states of the U.S. and 11 countries around the world.

          When your project calls for celebrity name recognition and branding, Robbins has the experience of working and partnering with PGA, Senior Tour, and LPGA players to co-design a course that delivers a quality design with a personal touch. Robbins remains aware of developer expenses, no matter the budget, and exercises due diligence in the allocation of design and construction resources while still achieving the highest quality product.

          

          

          罗宾斯国际联合设计公司自1991年创立以来，一直竭诚为客户提供专业的总体规划和球场设计服务。从最初的可行性研究和场地评估,到设计及施工图纸制作,高尔夫球场和高尔夫社区施工阶段的现场考察, 罗宾斯国际联合设计的设计师们一直亲历亲为。罗宾斯国际联合设计公司为满足每位客户的个性化目标不懈努力和创新。设计和规划的项目分布在世界上11个国家和美国的24个州

          如果您的项目需要名人效应和品牌推广,罗宾斯设计有与PGA, LPGA,欧洲老年高尔夫巡回赛等顶级赛事的职业球手联合设计球场的经验,我们将提供一个高品质的设计与名人效应。无论业主预算如何,罗宾斯设计一直考虑开发成本,在实现设计和施工资源优化配置同时打造最高质量的设计上经验丰富

        

        

      
      
         
      

    

  

  
    
      
        
          
            U.S Office

            
              Robbins & Associates International, Inc.

              111 Old Pros Way

              Cary, North Carolina 27513

              TEL: 919.319.1004

              Email: 
               
              This email address is being protected from spambots. You need JavaScript enabled to view it. 
              

            

          

        

        
          
            China Office

            
              Robbins & Associates International, Inc.

              315, No.8 Building, Yan Jing Dong Li

              Chaoyang Dist., Beijing, China

              Postcode: 100025

              Vicky Song: 86 15910638196 mobile

              Email:  
               
              This email address is being protected from spambots. You need JavaScript enabled to view it. 
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